
MAKSIMILIJAN ŠIMRAK:  

- Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, ja ću se kratko vratiti na temu Vodoopskrbe i 

odvodnje i na katastrofalno stanje koje se tamo nalazi. Rekli ste da spremate i investicije u 

budućnosti međutim problemi su trenutni.  

Imamo nedostatak materijala koji za izvedbu priključaka na vodoopskrbnu i kanalsku 

mrežu su naravno potrebni, konstantno se prekoračuje rok od 90 dana za priključenje iako je 

usluga naplaćena čime investitori onda ne mogu dobiti uporabne dozvole i ne mogu koristiti 

niti prodati svoje nekretnine, također uvedena je i nova stavka u troškovniku za koju izlazak 

službene osobe na teren se znači snosi fiksni trošak. Znači isto snosi trošak onaj koji gradi kuću 

i onaj koji gradi stambenu zgradu od 100 stanova. Nedostatak imamo tamo i vodomjera, 

umjesto novih ugrađuju se reparirani vodomjeri koji nemaju radio modul za daljinsko 

očitavanje koji se dodatno onda također investitorima naplaćuje, investicije su loše, loši su 

projekti, nisu u skladu s potrebama grada.  

I zapravo moje pitanje je kada će se Vodoopskrba i odvodnja dovesti u stanje da građani 

dobivaju adekvatnu uslugu, da Grad investira na način kako je to u skladu s njegovim potrebama 

i kada će se na vrijeme naručivati svi potrebni materijali, vodomjeri i slično što je potrebno za 

provedbu sličnih stvari?  

Evo, hvala lijepo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači dobit ćete pisani odgovor ali evo prema informacijama iz VIO-a dvadeset, 

slovom i brojkom, je slučajeva gdje se prekoračio rok od 90 dana. Dvadeset, čisto da ne bi 

fantazirali da se radi o dvije tisuće. I to će se riješiti u najbržem mogućem roku, sljedećim 

danima. Znači dvadeset investitora.  

Što se tiče priključaka za obiteljske kuće koje by the way Grad Zagreb plaća za razliku 

od mnogih  gradova u Hrvatskoj za to smo, ako vidite rebalans, pogledajte rebalans, odvojili 

dodatan novac da platimo obiteljske kuće, priključke za vodu iz proračuna. Tako da i tu isto 

tako ne vidim, i tu sređujemo stvari koje smo naslijedili.  

Što se tiče javnih nabava vi znate vrlo dobro da pretpostavljam da znate da različita 

gradska poduzeća pa tako i VIO su imali sklopljene okvirne sporazume s privatnim 

dobavljačima po cijenama koje su otišle u nebo zbog inflacije opće i da je mnogi dio tih 

privatnih dobavljača odlučio raskinuti okvirne sporazume odjednom. To se sve dešavalo 

uglavnom u proljeće. S cijenama porasta materijala jednostavno nisu htjeli isporučivati po tim 

cijenama i poštivati okvirne sporazume, imali su pravo na raskid okvirnog sporazuma u slučaju 

takvih nepredviđenih okolnosti i uredno su to radili. I zbog toga je bilo potrebno raspisati nove 

javne nabave. To se riješilo uglavnom ili se trenutno rješava u smislu da neke još možda javne 

nabave će sada završiti, materijala će biti dovoljno i neće više bit nikakvih zastoja u 

investicijama.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje zatražio je zastupnik Šimrak. Izvolite.  

 

MAKSIMILIJAN ŠIMRAK:  

- Znači priznajete da nema materijala u ovom trenutku? Znači tek to slijedi. Znači cijelo 

vrijeme imamo sad problem s tim. Nedostaju vodomjeri, nedostaju materijali. Rekli ste da je 
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rok 20 samo puta prekoračen. Nadam se da ćemo to dobit u pisanom izvještaju taj odgovor ako 

je to uopće istinito.  

I ono što me zapravo zadnje zanima je što je s ovim priključcima koji su građanima 

morali biti besplatno a na kraju će im se naplatiti? Hvala.  

 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Gradonačelnik će dati dodatno pojašnjenje. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Evo odgovorit ću vam u dobroj vjeri jer vjerujem da, da imate dobre namjere. Ali isto 

tako ću reći da za neke javne nabave, baš ste spomenuli vodomjere, su bile vrlo vrlo sumnjive 

prije, javne nabave, gdje bi se javila uvijek jedna firma, gdje bi specifikacije bile određene samo 

za jednu firmu. Pa sada kad specifikacije su takve da se ta jedna firma, da se može javiti više 

firmi onda se određene firme žale, jel' tako, u postupcima DKOM-u što eto nisu dobile posao.  

Tako da vjerujem da vi to ne znate i vjerujem da je vaše pitanje bilo u dobroj namjeri 

ali ja ću još jednom reći, mi sve javne nabave koje radimo radit ćemo tako da na kraju bude 

najpovoljnije za Grad, da što više se firmi može javiti i da se takve specifikacije rade bez obzira 

na pritiske. A samo oko toga do mene je došlo barem deset, barem deset ajmo reć informacija 

o tome da treba pripazit na takvu javnu nabavu. A da ne govorim i da o nekim od tih informacija 

su obaviještena i nadležna tijela.  

Tako da bez obzira na to, znači doista oko vodomjera nije završena javna nabava zato 

što je žalba DKOM-u u tijeku međutim ponovit ću, bez obzira na bilo kakve pritiske nemam 

pojma koga, što siguran sam u vašem slučaju nije riječ, bit će takve specifikacije da se može 

javiti više firmi i da onda najpovoljnija dobije posao.  

 


